
Styrelsemöte	  Grön	  kultur	  Högsbo	  6	  februari	  2013	  
	  
Närvarande:	   Lena	   Bergström	   ordf.	   Hanna	   Alexandersson	   sekr.	   Liv	   Vikingsson	   kassör,	  
Martin	  Bergman,	  Eva-‐Britt	  Törnqvist,	  Elisabet	  Ohlsson.	  	  

1§	  Motioner	  och	  svar	  

Roligt	   med	   många	   inkomna	   motioner	   och	   visat	   intresse	   för	   föreningsarbetet.	   Vi	  
diskuterade	   de	   inkomna	  motionerna	   och	   godkände	   tillsammans	   styrelsens	   utformade	  
svar	  på	  dem	  inför	  årsmötet.	  	  

2§	  Årsmötet	  

a) Ordförande	   –	   Heléne	   Melin	   som	   är	   verksamhetschef	   för	   Kultur	   och	   Fritid	   på	  
Stadsdelsförvaltningen	  kommer	  att	  vara	  ordförande	  för	  årsmötet.	  

b) Kallelse	  med	  dagordning,	  motioner	  m	  svar,	  vb:s	   förslag.	  Diskussioner	  som	  
kan	   uppstå	   på	   årsmötet?	   Pallkragarna	   -‐Alla	   köande	   som	  är	  med	  på	   årsmötet	  
kommer	   att	   få	   möjlighet	   att	   vara	   med	   i	   utlottningen	   av	   en	   pallkrage,	   detta	  
kommer	  också	  att	  stå	  i	  kallelsen.	  

c) Andra	  frågor	  att	  ta	  med	  på	  dagordningen?	  -‐	  inga	  nya	  frågor.	  
d) Bokslut	   och	   kassabok.	   Det	   kommer	   att	   finnas	   ett	   bokslut	   och	   en	   kassabok	  

tillgänglig	  på	  mötet	  och	  bokslutet	  kommer	  i	  år	  att	  innehålla	  fler	  underrubriker	  än	  
tidigare	  år.	  

e) Verksamhetsberättelsen.	  Är	  sammanställd	  och	  kommer	  att	  bifogas	   i	  kallelsen	  
till	  mötet	  och	  även	  kortfattat	  redogöras	  för	  på	  mötet.	  

f) Praktiskt:	  lokalen	  +	  nyckel,	  städning,	  fikat,	  projektor.	  Klara	  GEMEKO.	  Tiden	  
för	  årsmötet	  är	  satt	  till	  12.00	  till	  15.45	  den	  10	  mars.	  Projektor	  kommer	  att	  finnas.	  
En	  fikagrupp	  bildades	  på	  mötet.	  

3§	  Bordlagd	  fråga:	  Råväck,	  Eva-‐Britt.	  Eva-‐Britt	  har	  kollat	  på	  medlen	  Råväck	  m.m.	  och	  
har	   även	   visat	   ett	   prov	  på	  detta	  medel	   styrelsemötet	  men	   tyvärr	   verkar	  det	  mesta	  på	  
marknaden	  innehålla	  farliga	  gifter.	  Eva-‐Britt	  kontaktar	  ohyragruppen	  om	  vad	  hon	  hittat	  
för	  information	  och	  fortsätter	  att	  undersöka	  frågan	  ytterligare.	  En	  idé	  på	  mötet	  kom	  upp	  
om	  fånggrödor	  som	  vi	  antagligen	  kommer	  att	  höra	  mer	  om	  på	  den	  kommande	  kursen	  i	  
vår.	  
	  
4§	   Ett	   till	  möte	   för	   årsmötet?	  För	   tillfället	   finns	   inga	  mer	   frågor	  att	   tas	  upp	  och	  om	  
något	  kommer	  upp	  så	  hörs	  vi	  om	  det.	  
	  
5§	  Övriga	  frågor	  En	  lott	  uppsagd	  nyligen.	  	  
	  
Tydligare	  info	  om	  föreningens	  mailadress	  kommer	  att	  läggas	  upp	  på	  hemsidan.	  	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  



	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  


